
Zápis z mimořádného zasedání zastupitelstva obce Vysoká nad Labem
č.7/2007 ze dne 28.5.2007

Místo konání : zasedací místnost Obecního úřadu ve Vysoké nad Labem
Čas zahájení :  17.00 hod.
Čas ukončení :    19.30 hod.
Přítomní členové zastupitelstva obce : Ing. Jiří Horák, Miloslava Marečková, Ing. Heda Pellarová, František Salavec, 
Jiří Brož, Jaroslav Králič, Miroslav Píša
Počet přítomných členů zastupitelstva : 7
Omluveni : 0
Zasedání usnášeníschopné : ano
Hosté: dle prezenční listiny hostů
Ověřovatelé zápisu: pan Králič, pan Píša
Program jednání : 
1.1 Zahájení, schválení zápisu z minulého zasedání.
Starosta obce pozdravil přítomné, konstatoval, že je přítomno 7 zastupitelstva, tedy nadpoloviční většina a tím je 
zastupitelstvo usnášeníschopné. Zápis z minulého zasedání byl řádně ověřen, vyvěšen a všichni zastupitelé ho dostali do 
materiálů na toto zasedání.
Návrh usnesení č.1/7/2007: OZ schvaluje zápis z minulého zasedání
Hlasování:
Pro : 7
Proti : 0
Zdržel se: 0
Usnesení bylo přijato.

1.2 Schválení programu, určení ověřovatelů zápisu.
Na programu došlo k následujícím změnám : 
Bod č. 6 - Vize rozvoje obce, účast obce v dotačních a grantových programech - byl přesunut na úvod zasedání. 
Bod 7.3. čerpání rozpočtu, hospodaření obce - byl dodatečně doplněn.
Bod 7.4 další korespondence s panem Brožem - byl dodatečně doplněn.
Návrh usnesení č.2/7/2007: OZ schvaluje program dnešního zasedání s výše uvedenými změnami a určuje ověřovatele 
zápisu – pana Jaroslava Králiče a pana Miroslava Píšu.
Hlasování:
Pro : 7
Proti : 0
Zdržel se: 0
Usnesení bylo přijato.

2. Vize rozvoje obce, účast obce v dotačních a grantových programech
Starosta předložil zastupitelům materiál nazvaný Vize rozvoje obce Vysoká nad Labem, ve kterém shrnul současnou 
situaci a představil možné projekty, na které by obec mohla žádat peníze z Evropských grantů. Dále starosta představil 
pana  Popelku z agentury RAVEN, který vysvětlil zastupitelům roli agentury v procesu čerpání grantů.  

3. Návrh územního plánu obce Vysoká nad Labem 
Na mimořádném zasedání OZ dne 14.5 byl tento materiál projednán a požadovány některé změny či upřesnění. Tto 
zpracovatel, Ing.Arch. Vašatová provedla do pátku 18.5. Konečná verze se zapracováním změn návrhu UPO je 
k nahlédnutí na OÚ.
Návrh usnesení č. 3/7/2007
OZ schvaluje současnou podobu návrhu územního plánu obce Vysoká nad Labem, která je podepsána starostou a 
zpracovatelem UPO a je uložena na OÚ Vysoká nad Labem.
OZ ukládá starostovi neprodleně informovat pořizovatele UPO o tomto schválení tak, aby návrh UPO byl včas poslán 
na potřebné úřady a instituce.
Hlasování:
Pro : 7
Proti : 0
Zdržel se: 0
Usnesení bylo přijato.

4: Platba zpracovateli UPO.
Ing. Vašatová předložila kalkulaci a dodatek č.2 z května 2006 ke smlouvě č. 2/3003 spolu s fakturou, splatnou 
14.5.2007.  Celkem má podle těchto materiálů UPO stát 360 tis, z toho bylo zaplaceno 161.500,- Kč, zbývá tedy 
k úhradě 198.500,- Kč.



Dle smlouvy o dílo ze dne 19.2.2002 měla Ing. Vašatová dokončit UPO v červnu 2004 a celková cena (i s US) byla 256 
tis. Dodatkem č.1 ze dne 3.4.2006 byly posunuty termíny odevzdání, cena zůstala původní. Pan Brož poskytl vyjádření, 
ve kterém tvrdí, že uvedený dodatek č.2 vidí poprvé a nikdy ho nepodepsal. Ing. Vašatová předložila fotokopii 
podepsaného dodatku. Starosta požádal pana Brože o vysvětlení. Pan Brož opět prohlásil, že tento předložený 
dodatek č.2 ke smlouvě č. 2/3003 nikdy neviděl a tedy ho ani nikdy nepodepsal - pokud tam tedy jeho podpis 
figuruje, pak nemůže být pravý anebo byla příslušná strana okopírována z jiné smlouvy.
Zastupitelé se dohodli, že paní Ing. Vašatová bude požádána o předložení podepsaného originálu smlouvy. Platba 
faktury bude pozdržena do vyjasnění situace.

5: Žádost paní Evy Krátké a pan Josefa Krátkého o odkoupení části obecního pozemku p.č. 1301/18 v k.ú 
Vysoká nad Labem.
Jedná se o „špici“ pozemku před domem Krátkých č.p.38 a příjezdovou cestu. 
Bod byl odložen na další zasedání. Stavební komise provede místní šetření a závěry předloží zastupitelstvu.

6: Opravy příslušenství v penzionu Hubert.
Starosta předložil tři nabídky tak, jak se dohodlo OZ na předchozím zasedání. OZ porovnalo nabídky.
Návrh usnesení č 4/7/2007
OZ schvaluje zadat opravu  sociálního zařízení pokoje č.2 penzionu Hubert firmě IFGH – GROH - NEFE dle 
předložené cenové kalkulace.
Hlasování:
Pro : 7
Proti : 0
Zdržel se:  0
Usnesení bylo přijato.

7 . Různé.
7.1 . Úhrada neinvestičních výdajů na žáka
První soukr.ZŠ v HK požádala o úhradu neinvestičních nákladů „v ceně obvyklé“.
Návrh usnesení č 5/7/2007
OZ schvaluje úhradu neinvestičních prostředků na žáka s trvalým bydlištěm ve Vysoké n/L. soukromé nebo církevní 
škole ve výši 2 000,- Kč ročně.
Hlasování:
Pro : 7
Proti : 0
Zdržel se:  0
Usnesení bylo přijato.

7.2. Prodej akcií ČS :
Bod byl odložen. Budou hledáni zájemci, kteří předloží nejvyšší cenu.

7.3. Čerpání rozpočtu, hospodaření obce
Starosta předložil přehled plnění rozpočtu za období leden – duben 2007. Uvedl, že z běžných daňových příjmů obce 
není možno ani v dohodnutém prodlouženém termínu splatit nezaplacené faktury, zejména za investiční akce uzavřené 
za působnosti předchozího zastupitelstva (víceúčelová klubovna, chodníky na Podlesí). 
Jako jediné možné řešení situace navrhl úvěr.
Situace : v současné době obec splácí úvěr ze září 2003, zbývá splatit ještě cca 2,5 mil, úroková sazba je 4,9%, fixní. 
Úvěr se splácí ve čtvrtletních splátkách, 178,5 tis kvartálně, tedy 714 tis. ročně. K tomu jen na úrocích zaplatíme cca 125 
tis. Kč ročně (výpočet pro rok 2007).
Možná struktura úvěru (starosta předložil materiál od ČS):

- Úvěr ve výši 5 mil Kč, 
- úroková sazba 3,22%, 
- doba splácení 5 let,
- čerpání během roku 2007, 
- první splátka v roce 2008.
- měsíční splátka 83.400,- + úroky
- ve smlouvě domluvit možnost předčasného splacení 

Využití : 
a) během roku 2007 předčasně splatit původní úvěr s nevýhodnou úrokovou sazbou – tím ušetříme rozdíl na úroku 

ve výši cca 150 – 200 tis do konce splácení (přibližně, přesně by vypočítala ČS)
b) co nejdříve splatit nezaplacené faktury 
c) každoročně žádat na dotaci úroků z grantu KHK – tím ušetříme opět min. polovinu úroků.



Návrh usnesení č.6 /7/2007
OZ schvaluje úmysl uzavřít smlouvu o úvěru s ČS ve výši 5 000 000 Kč
OZ pověřuje starostu připravit návrh smlouvy na příští zasedání, tedy 11.6.2007.
Pro: 6
Proti : 0
Zdržel se:     1 (Brož)

7.4. Korespondence s panem Brožem. 
Starosta předložil OZ žádost pana Brože o informace podle zákona č.106/1999 Sb., O svobodném přístupu k informacím 
a svou odpověď. Upozornil na § 82, zákona č. 128/2000, o obcích, kde je definováno právo člena zastupitelstva na 
informace. Na notebooku s bezdrátovým připojením na Internet panu Brožovi i ostatním zastupitelům ukázal, že 
elektronická úřední deska obce skutečně obsahuje dokumenty, o kterých pan Brož tvrdí, že nebyly zveřejněny. 
Dále starosta vyzval pana Brože ke konstruktivní spolupráci, ne nepodloženým výpadům.
Dále starosta požádal pana Brože o schůzku, na které dojde k protokolárnímu předání materiálů společnosti Těžba-
Skládka-Služby s.r.o. Tato schůzka byla stanovena na pondělí 4.6.2007 v 15 hodin na Obecním úřadě obce Vysoká 
nad Labem. Pan Brož s datem i hodinou této schůzky souhlasil.

7.5 Rozpis zasedání do konce roku 2007.
Starosta předložil OZ následující rozpis zasedání :
Číslo zasedání OZ termín
Ø 8/2007 11.6.2007
Ø 9/2007 25.6.2007
Ø 10/2007 27.8.2007
Ø 11/2007 10.9.2007
Ø 12/2007 8.10.2007
Ø 13/2007 12.11.2007
Ø 14/2007 3.12.2007

Návrh usnesení č 7/7/2007
OZ schvaluje uvedený rozpis zasedání zastupitelstva obce.
Hlasování:
Pro : 7
Proti : 0
Zdržel se:  0
Usnesení bylo přijato.

7.6 Funkce pověřeného zastupitele, který bude komunikovat s pořizovatelem UPO dle zákona č. 183/2006 Sb, 
stavební zákon.
Pan František Salavec se vzdal funkce pověřeného zastupitele, který bude komunikovat s pořizovatelem UPO dle 
uvedeného zákona.

7.7. Přístup nákladních automobilů do obce
OZ se dohodlo, že na cestě na pozemcích p.č. 1319/1 a 1319/2 v k.ú. Vysoká nad Labem u vyústění staveništní 
komunikace budou instalovány zábrany, které znemožní průjezd nákladních automobilů zatěžujících obyvatele této 
lokality. Příjezd na staveniště bude nadále pouze po staveništní komunikaci vyúsťující před obcí.
Návrh usnesení č 8/7/2007
OZ schvaluje instalaci zábran v uvedeném místě.
Hlasování:
Pro : 7
Proti : 0
Zdržel se:  0
Usnesení bylo přijato.
Zapsal : 

Ověřil :
………………………… ………………………..
Jaroslav Králič Miroslav Píša

Starosta : ……………………………….
Ing.Jiří Horák


